
3چهار شنبه 17 آبان1402    شماره 1534 خبر سینما و تلویزیون

جلیل شعبانی، تهیه کننده سینما که چند روز پیش به دلیل عارضه مغزی تحت عمل جراحی قرار 
گرفته بود 1۶ آبان با بهبودی نسبی، از بیمارستان مرخص و به خانه منتقل شد. این تهیه کننده سینما 
درباره سابقه این بیماری و دلایل بروز آن توضیح داد: من یک سابقه بیماری با شروع فراگیری بیماری کرونا 
داشتم. در آن مقطع به سرطان مبتلا شدم که 2 سالی از آن گذشت و گویی عوارض همان در بدنم مانده 
و به مغزم آسیب زده است. شعبانی درباره ملاحظات درمانی پزشکان هم گفت: در حال حاضر حدود 10 
روز باید پرتودرمانی داشته باشم و همزمان باید مراقبت کنم و فعالیت هایی مانند رانندگی نداشته باشم 

تا به لطف خدا بتوانم به شرایط عادی بازگردم و فعالیت هایم را از سر بگیرم./مهر

فیلم کوتاه داستانی »سورن« به کارگردانی، نویسندگی سحر شادلو و تهیه کنندگی و نویسندگی )بطور 
مشترک( عمار سبحانی دومین حضور خود را در بیست و دومین دوره جشنواره بین المللی داکا بنگلادش 
در بخش فیلم های کوتاه و مستقل تجربه خواهد کرد.  فیلم کوتاه »سورن« روایت زندگی چند نوجوان 
است که برای رسیدن به هدفشان دست به هر کاری می زنند. فیلم های مختلف ایرانی در جشنواره بین 
المللی داکا بنگلادش حضور دارند و با اعلام رسمی دســت اندرکاران این رویداد بزودی تمامی لیست 
فیلم های ایرانی منتشر می شود. گفته می شود پوران درخشنده یکی از داوران این دوره از جشنواره است.
فیلم کوتاه داستانی »سورن« پیش از این در جشنواره بین المللی آراوالی هند حضور داشته است./ایسنا

سورن ویزای حضور در داکا را گرفتتهیه کننده سرهنگ ثریا از بیمارستان مرخص شد

هاشــم میرزاخانی مدیرعامل موسسه سینماشــهردر پاسخ به این 
پرسش که سیاست سالن سازی سینما و گسترش پردیس ها در تهران با 
چه رویکرد و هدفی صورت می گیرد بالاخص آنکه عموم این سالن های 
تازه تأســیس در قالب پردیس بوده و در طبقات فوقانی مال ها و مراکز 
تجاری مســتقر هســتند و از این جهت حتی به نوعــی در محیط ضد 
فرهنگی ساخته شــده اند و بعضاً این محیط ها مروج سبک زندگی غیر 
اسلامی و ایرانی هستند اظهار داشــت: در همه مراکز تجمعی از افکار و 
قشرهای مختلف حضور پیدا می کنند. از دیرباز حضور در سالن های تئاتر 
مختص قشر روشنفکر بوده و در سالن های سینما بدنه مردم و خانواده ها 
و جوانان حضور پیدا می کردند و برای گــذران اوقات فراغت و تفریح به 
آنجا می رفتند.  مدیرعامل موسسه سینماشــهر ادامه داد: در سینما از 
همه جور سبک زندگی حاضر می شــوند؛ اینکه بگوییم یک ساختمان 
روی فرهنگ مردم اثرگذاری دارد حرف کارشناسی نیست و هر کس از 
هر جا می تواند با افکار و عقاید خود به سینما برود. ما در سینما انسان های 
مذهبی و متعهــد و آدم غیر را هم می بینیم. در واقع اصل آن اســت که 
اتمســفر جغرافیایی این کار را انجام نمی دهد. شما به سینمایی مانند 
فرهنگ و ملت و... که صرفاً سالن سینما هستند و در مراکز تجاری حضور 
ندارند مراجعه کنید ببینید آیا وضعیتش با سایر سالن ها در مجتمع های 
تجاری فرق دارد؟ میرزاخانی خاطرنشان کرد: به عنوان مثال حضور در 
بازار که حجاب را شل نمی کند! آدمی که به سینما آمده از همین خیابان 
رد شده! همه تیپ آدمی به سینما می آید. ربطی به اینکه در کدام مکان 
می رود ندارد. این مدیر فرهنگی تأکید کرد: خوشبختانه این همه رویش 
در حوزه فرهنگی شاهدیم و مردم متدین و انقلابی در ایام مختلف پای کار 
و در صحنه هستند؛ شاید بخشی عقایدشان جور دیگر باشد و اگر قرار به 
تغییر باشد این تغییر باید در زیرساخت فرهنگی به وجود بیاید. باید همت 
کرد که فرهنگ و معارف ایرانی اسلامی در کل جامعه توسعه پیدا کند. 

میرزاخانی گفت: سالن سینما بر اساس سرانه جمعیت 
توزیع می شود؛ در دنیا می گویند هر 100 هزار نفر یک 
سالن سینما می خواهند که البته در برخی کشورها این 
رقم به 50 هزار نفر هم کاهش پیدا کرده اســت اما ما 

200 شــهر بالای 100 هزار نفر داریم که سینما 
ندارند و این در حالی اســت که سهم آن ها در 
دایره فرهنگی داشتن سالن است. ما امیدواریم 

سالن های موجود را با حمایت دولت محترم بتوانیم 
تبدیل وضعیت کنیم و شاهد حضور مردم آن شهرها در 

سینما باشیم. مدیرعامل موسسه سینماشهر در پایان و در 
پاسخ به این سوأل که حمایت شما برای راه اندازی سالن 

در شهرستان ها به چه صورت است خاطرنشان کرد: ما الآن 
با توجه به افزایش قیمت ها آنقدر که باید اثرگذاری نمی توانیم 

داشته باشیم. با توجه به تورم ناگهانی که عامل اصلی اش بحث 
تحریم ها اســت فاصله ما برای حمایت مادی زیاد شــده اما 

حمایت معنوی مانند طراحی و مشاوره و نوع بازاریابی و 
تجهیزات را انجام می دهیم. مثلاً در شهری شاهد بودیم 
فردی هزار صندلی برای یک سالن زده و ما مشاوره 
دادیم که این کار اشتباه است و شما اگر 3 سالن 50 
نفره تأسیس می کردید بهتر از یک سالن هزار نفره 

بود چرا که هزینه نگهــداری آن پایین می آمد 
و کارآیی اش بالاتر می رفــت. به هر صورت 

اگر ســرمایه گذار بخش خصوصی بیاید 
از ابتدای کار در کنارش هستیم و بر 

اســاس مصوبه خود موسسه از او 
حمایت می کنیم./سینماپرس

هاشم میرزاخانی:

سالن سینما متعلق به بدنه جامعه است


